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Fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. 466 (FLF alm. del) stillet den 18. 

august 2014 efter ønske fra Per Clausen (EL) 

  

 

Spørgsmål nr. 466: 

”Kan ministeren bekræfte, at den ”granskning” af udbredelsen af MRSA, som den daværende 

fødevareminister besluttede at sætte i værk i 2013, er blevet til en undersøgelse af kun to pct. af 

svinebesætningerne, jf. 

http://www.foedevarestyrelsen.dk/Nyheder/Nyheder/Arkiv_2013/Sider/Minister-vil-

unders%C3%B8ge-MRSA-smitte-i-danske-svinestalde.aspx?” 

  

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, som oplyser følgende, hvortil jeg kan henholde 

mig: 

”Den undersøgelse, Fødevarestyrelsen har iværksat, omfatter godt 300 svinebesætninger. 

Undersøgelsen er iværksat som en stikprøveundersøgelse, da dette er tilstrækkeligt til at vurdere 

prævalensen af MRSA i besætningerne. Undersøgelsen omfatter hele svineproduktionens avlstop.”  
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